
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 7 2015 

 

Tid: 2015-08-24  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 398 hos Ola                       Niklas Lundgren 

                         Ordf/sekr Rolf Brehmer                                   Ingmar Ekström 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                        Mats Larsson (del av tiden) 

                                                                                        Melker Solem 

                                                                                        Ola Laggar 

                                                                                        Andreas Roxenborn 

                   

                                        

                                                                                     

 §62  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§63 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§64 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                        

 

 §65 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen       Litet läckage inom UC2- område. Batteribyte på värmemätarna planeras   

                                  att genomföras i egen regi under okt/nov.                           

                                 Ytterligare värme- optimeringsåtgärder samt att ev genom- 

                                 föra pumpbyte i förebyggande syfte diskuterades. Värme återkommer  

                                 med kostnader.  

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok) 

                                 Banken har gjort en mindre räntesänkning.                                                                                                                                     

  

Miljö                       Bollplan, asfaltering återstår. Kommer att ske i närtid samtidigt anläggs  

                                ett ”gupp” vid Vallav 398. 

                                 En kattskrämma har anskaffat för prov. Utvärdering pågår. 

                                Anskaffningen av skyltar försenad. Ny offert är begärd. 

                                En av gräsklipparna har havererat. Styrelsen beslöt att ge Miljö tillstånd 

                                att köpa en ny billig gräsklippare. 

                                Framtida yttre underhåll diskuterades. Kostnader och finansiering  

                                presenteras på ÅM 2016. Ingmar delade ut ett förslag till offert förfrågan. 

                                Förslaget ska diskuteras på nästa möte. 

                                Regler för komposterna delas ut i samband med kallelse till städdagen. 

 

Garage                    Offerter  på elrenovering har begärts. Ägare till elbil som avser ladda i 

                                radhusgaragen ska skaffa elmätare och rapportera elförbrukning till  

                                kassören. 

 

Fiber                       Erbjudande om högre datahastighet från Telia.  



                                

 

                             

§66  Post och annat  

Mail avseende trasig gräsklippare. Hanteras av Miljö. 

 

 §67 Uppdragslistan  
Intet 

 

§68 Övriga frågor 

Uppdatering av hemsidan pågår.  

Förslag till infobrev till nyinflyttade tas upp på nästa möte (Niklas). 

 

§69  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

8                                      09-21                               Mattias 

9                                      10-26                               Ingmar 

10                                    12-07                                Mats 

Städdagar    18/4 och 17/10 

 

 

 

§70  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

   

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: Vid nästa möte 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


